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Interpelacja

ws. kamer nasobnych dla kontrolerów biletów w komunikacji miejskiej

Szanowny Panie Prezydencie,
 

w Szczecinie, w celu poprawy bezpieczeństwa i transparentności w komunikacji miejskiej, 
kontrolerzy biletów już wkrótce rozpoczną pracę z kamerami nasobnymi, które będą 
rejestrować przebieg kontroli.


  
Kamery przyczepiane do munduru, na wzór policyjnych, które mają rejestrować przebieg 
interwencji, pozwolą uniknąć niejasności oraz zwiększą komfort i bezpieczeństwo zarówno 
pasażerów, jak i kontrolerów. W razie potrzeby nagrania mogą stanowić też materiał 
dowodowy dla śledztw policyjnych.



Czy Zarząd Transportu Miejskiego rozważa podobne rozwiązanie? Nagrania z kamer 
kontrolerów pozwoliłyby na usprawnienie procesu kontroli biletów, zarówno pod kątem 
jego efektywności, transparentności, jak i komfortu oraz bezpieczeństwa obu stron.



Uprzejmie proszę o ustosunkowanie się do interpelacji.






Z wyrazami szacunku,


